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رئیس فدراسیون فوتبال با رئیس اتاق بازرگانی اصفهان دیدار کرد

فوتبال اصفهان پویا، پربازده و فعال است

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال با امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان دیدار و گفتگو کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال به همراه مهدی آذربایجانی رئیس باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد سپاهان و نیما نکیسا رئیس

باشگاه فرهنگی ورزشی ذوب آهن با امیر کشانی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان دیدار کردند.

در این نشست امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان ضمن اشاره به نقش و اهمیت ورزش در سلامت اظهار کرد: باشگاه های ورزشی نقش مهمی در جذب جوانان به خصوص

علاقمندان به بازی فوتبال دارند و شهر اصفهان به دو باشگاه بزرگ و پرافتخار سپاهان و ذوب آهن افتخار می کند.

وی افزود: اتاق بازرگانی اصفهان در راستای رسالت اجتماعی خود اقدامات ویژه ای در راستای حمایت از ورزش به خصوص ورزشهای همگانی ایفا می کند.

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال نیز ضمن ابراز خرسندی از این دیدار گفت: معتقدم؛ همه ظرفیت فوتبال اصفهان این دو باشگاه نیست بلکه سایر باشگاه های استان نیز در

این زمینه فعال و پویا هستند.

وی افزود: اگر حال فوتبال خوب باشد حال ورزش کشور خوب است و این یک مسئله کلی است و باید تلاش کنیم تا این مهم اتفاق بیفتد.

گفتنی است، دراین نشست محمدرضا ساکت رئیس اسبق باشگاه ورزشی سپاهان و جمعی از مسئولان ورزشی حضور داشتند.
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